
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 18. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 95
Kan ministeren bekræfte, om der er igangværende forundersøgelser eller endda konkrete 
planer om at flytte dele af Forsvarets Ejendomsstyrelse (FES) fra Hjørring til Kastellet 
eller andre steder i Københavnsområdet? Og kan ministeren i så fald fremlægge en 
overordnet redegørelse for disse planer, herunder hvilke medarbejderkompetencer man i 
givet fald vil flytte til Kastellet og en vurdering af, hvilken betydning en eventuel flytning 
vil få for FES og Forsvarsministeriets organisation? Vil ministeren endvidere redegøre 
for, hvordan en eventuel flytning har betydning for de politiske aftaler om udflytning af 
offentlige arbejdspladser? Hvis der er igangværende planer om en flytning af FES , er 
Hjørring Kommune da blevet informeret herom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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